
Z á p i s 
komise AE 

30.9.2024 - online 

  
Program:  

1. Zahájení zasedání, kontrola usnášeníschopnosti 
2. Volba zapisovatele 
3. Schválení programu 
4. Zpráva činnosti 
5. Finanční zpráva 
6. Zpráva trenérské komise 
7. Reprezentace ČR 2024-25 
8. Development Aerials Program 
9. Revize majetku a potřeby disciplíny AE 
10. Kontrola probíhajících a zadání nových úkolů 
11. Schválení usnesení komise AE 
12. Závěr zasedání  

 
Zúčastnění členové komise: Aleš Valenta, Martina Vavroušková Konopová, Radek Gronych, Pavel Landa 
 
1. Zahájení zasedání, kontrola usnášeníschopnosti 

Jednání komise AE zahájil Aleš Valenta a přivítal všechny přítomné. Následně členové komise AE 

schválili program. 
 
 

2. Volba zapisovatele 

Návrh Aleš Valenta 

  PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 

3. Schválení programu 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 

4. Zpráva činnosti 
Aleš Valenta informoval členy komise AE o činnosti disciplíny.  
10.-11.8. proběhly 2 závody ČP. 14.-18.8. se reprezentace zúčastnila FIS závodu ve Švýcarsku. 24.8. se 
Nicholas Novák zúčastnil letního závodu světového poháru v USA, kde skončil na 10. místě. 31.8.-1.9. 
proběhly 2xFIS závody (ČP + letní MČR) v Acrobat Parku. 5.9. jsme byli součástí Sportovního 
(náborového) dne v Šumperku. Probíhají jednání ve skiareálu Buková hora ohledně vybudování AE 
areálu pro FIS a EP závody. Probíhají schůzky s gymn. oddíly. Dále AV informoval členy komise AE o 
činnosti rady úFL. Rada úFL schválila zařazení bungee trampolíny do programu MTZ. 15.2.2025 se 
uskuteční náborová akce ve ŠM všech disc.. Nebyl schválen návrh na zařazení telemark a speedski 
pod úFL. Rozdělení RF. Návrh na pořádání MSJ 2028 ve ŠM, rozhodnutí padne na jaře 25. 
 
Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 
 



5. Finanční zpráva 
Aleš Valenta informoval členy komise AE o aktuálním stavu CF AE, plánu výdajů do konce roku 2024 a 
rozpočtu pro rok 2025. 
 

Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 

6. Zpráva trenérské komise 
Martina Vavroušková Konopová informovala členy komise AE o výkonnostním růstu členů 
reprezentace, výběrů a oddílů.  
V měsících červen – září 2024 proběhlo rekordních 78 tréninkových dnů = 156 tréninkových jednotek 
pod vedením AE trenérů. Během prázdnin přijelo na nábory více jak 40 zájemců z řad sportovních 
gymnastů a příchozích. Členové reprezentačních družstev udělali obrovský progres. Adéla Měrková, 
Jakub Dressler a Šimon Kroupa skáčou dvojná salta a jsou připraveni na sníh. Vendula Měrková zvládá 
4 kombinace jednoduchých salt a Kristýna Šimková má natrénované 3 různé varianty jednoduchého 
salta. Jednoduchá salta zvládli i Berenika Diňová, Filip Dostál nebo Ondřej Šimeček. Mezi novými 
skokany je velký potenciál k růstu a to především z řad mladých gymnastů. Nicholas Novak celé léto 
trénoval v Park City, USA. Skáče trojná salta se 4 vruty a je připraven na začátek kvalifikace na ZOH 
2026. 
 
Plán akcí 2024 - repre A-B, Junior a development:  

- Trampolínový kemp v Liberci 
- Ledovec v Rakousku 
- Trénink na sněhu ve Finsku 
- Závody EP – FIN a CH 

 
Plán Nicholas Novák 

- Skoky do vody v Park City, USA 
- Trampolínový kemp v Lake Placid, USA 
- Rozlyžování v Coloradu, USA 
- Trénink na sněhu v Park City, USA 
- Trénink na sněhu v Lake Placid, USA 

 

Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 

7.  Reprezentace ČR 2024-25 
Na základě rozhodnutí trenérské komise AE a parametrů PPR (Participation, Progress a Results) 
Martina Vavroušková Konopová navrhuje ke schválení rozdělení členů reprezentace a výběrů pro 
sezónu 2024-25: 
 

Reprezentace A 
- Nicholas Novak (28let) 
- Adéla Měrková (23let) 

 

Reprezentace B 
- Vendula Měrková (23let) 

 

Juniorská reprezentace 
- Jakub Dressler (16let) 
- Kristýna Šimková  (16let) 
- Šimon Kroupa (13let) 



Komise AE bere na vědomí a schvaluje. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 
8.  Development Aerials Program 

Komise AE se shodla na nutnosti úpravy programu Development Aerials a to v přímém souladu 
s dlouhodobou koncepcí AE30. Komise AE pověřuje AV k sestavení pracovní skupiny, která se daným 
tématem bude zabývat a na dalším zasedání komise AE představí aktualizovanou podobu programu 
Development Aerials. 
 

Komise AE bere na vědomí a schvaluje. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 
9. Revize majetku a potřeby disciplíny AE 

Komise ověřila stav majetku disciplíny AE. 

 

Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 
10. Kontrola probíhajících a zadání nových úkolů 

Aleš Valenta – schůzky s gymnastickými a trampolínovými oddíly 

Pavel Landa – zajištění uskladnění sítí a tyčí 

Martina Vavroušková Konopová, Daniela Richter, Aleš Valenta – vyhledávání mladých talentů 

Aleš Valenta – pracovní skupina programu Development Aerials 

 

Komise AE bere na vědomí a schvaluje. 

  PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 
11. Schválení usnesení komise AE 
 

Komise AE schvaluje usnesení z tohoto jednání.  
PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 
12. Závěr zasedání  

Další setkání komise AE proběhne ve 4. čtvrtletí 2024. Forma, místo a čas bude upřesněn. 

 

zapsal: Aleš Valenta 

ověřil: Pavel Landa 


